

NEXT GENERATION BOATING - AROUND THE WORLD

CLASS40 N°189

DESIGN: POGO S4

ARCHITECT: GUILLAUME VERDIER

SHIPYARD: STRUCTURES

FIRST LAUNCH: 2022



PHOTO : © JEAN-MARIE LIOT / GLOBE40



SKIPPER: LENNART BURKE

26 years old Sailor

Allemagne



- ★ Mini Transat 2021
- CIC Normandy Channel Race 2023
- Rolex Fatsnet Race 2023
- Transat Jacques Vabre 2023



CO-SKIPPER: MELWIN FINK

23 years old Sailor

Allemagne



- ★ Mini Transat 2021
- CIC Normandy Channel Race 2023
- Rolex Fatsnet Race 2023
- Transat Jacques Vabre 2023

A WORD FROM THE SKIPPER

We aim to become the youngest team in history to race around the globe and to show what is possible when you give everything for your dreams.

Our decision to take on the Globe40 regatta goes beyond competition; it is rooted in the ambition to inspire. Motivated by Boris Herrmann's journey, we are now ready to take on this challenge ourselves and to spark belief in others that with passion, preparation, and perseverance, no dream is too big.

For us, it is the next big step. The ultimate test. And the greatest opportunity, not just for us as individuals, but for the future of offshore sailing in Germany, and the next generation that dares to think big. THINK BIG, THINK SOCIAL. We want to set a mark, and encourage others to follow their own path.

We sail not only for victory, but to show what is possible when young people choose to lead, to endure and to dream on a global scale.

Our goal is to prove that age, background, or limited resources do not define your potential, your mindset does. With passion, grit and a deep belief in our mission, we invite you to join us on this journey. The world is our race track and we are ready! Next Generation Around the World.

LE MOT DU SKIPPER

Notre objectif est de devenir la plus jeune équipe de l'histoire à faire le tour du monde à la voile et de montrer ce qu'il est possible d'accomplir lorsque l'on se donne à fond pour réaliser ses rêves. Notre décision de participer à la Globe40 va au-delà de la compétition ; elle est motivée par notre ambition d'inspirer les autres. Inspirés par le parcours de Boris Herrmann, nous sommes désormais prêts à relever ce défi et à convaincre les autres qu'avec de la passion, de la préparation et de la persévérance, aucun rêve n'est trop grand. Pour nous, c'est la prochaine grande étape. L'épreuve ultime. Et la plus grande opportunité, non seulement pour nous en tant qu'individus, mais aussi pour l'avenir de la voile hauturière en Allemagne et pour la prochaine génération qui ose voir grand. VOIR GRAND, VOIR SOCIAL. Nous voulons laisser notre empreinte et encourager les autres à suivre leur propre chemin. Nous naviguons non seulement pour la victoire, mais aussi pour montrer ce qu'il est possible de réaliser lorsque des jeunes choisissent de diriger, de persévérer et de rêver à l'échelle mondiale. Notre objectif est de prouver que ce ne sont pas l'âge, le milieu social ou les ressources limitées qui définissent votre potentiel, mais votre état d'esprit. Avec passion, détermination et une profonde conviction en notre mission, nous vous invitons à nous rejoindre dans cette aventure. Le monde est notre terrain de jeu et nous sommes prêts !